
                                                                                                                         

                                        
 

 
 
 
 
Verslag besloten bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg dd. 18 februari 2020.  
 
 
Opening en Mededelingen bestuur 

Geen bijzondere mededelingen buiten het feit dat de kennismaking met een nieuw aspirant 

bestuurslid geen doorgang kan vinden i.v.m. ziekte van de kandidaat.  

Evenementen discussie, inspreken in de raad door Egbert 

Egbert geeft een toelichting op het verloop van de avond. De insprekers die zich hadden aangemeld 
om in te spreken kwamen voornamelijk uit het Ginneken. Niet zo zeer om zich te verzetten tegen de 
voorliggende evenementennota, maar om een lans te breken voor de evenementen in Ginneken als 
de Braderie, kerstmarkt e.d. die dreigen te verdwijnen door bezwaren van bewoners en de wijkraad.  
Het geheel werd aangevoerd door Johan de Vos (bestuurslid Horeca Nederland afd. Breda en 
kroegbaas van het Boerke) die fel van leer trok tegen de wijkraad en deze bestemde als stelletje 
senioren azijnzijkers die altijd bezwaren indienen en een feestje voor de andere bewoners en 
bezoekers onmogelijk maakt. Geconcludeerd mag worden dat de inspreekronde over het algemeen 
een gênante vertoning is geweest met veel jij bakken en met name vanuit de lokale horeca. Zo moest 
ook de wijkraad Stadshart/Valkenberg het ontgelden en kreeg een vloedgolf van kritiek te verduren, 
de wijkraad weggezet als een stelletje azijnzijkers die overal op tegen zijn en het onmogelijk maakt 
om nog (luidruchtige) evenementen te organiseren in de binnenstad. Daar waar de wijkraad bij 
monde Egbert Peters een goed verhaal hield, onderbouwd met feiten en cijfers was er weer 
aandacht vanuit de raadsleden en heeft Egbert een dringende oproep gedaan richting de raad om de 
wethouder te dwingen alsnog geluidsmetingen te laten verrichten op gevels van de panden in de 
(historische) binnenstad. Daarna kwamen ook nog andere roeptoeterende horeca ondernemers aan 
het woord waaronder René de Vos en Billy Zomerdijk die met onzinnige voorstellen kwamen om 
bewoners tijdens evenementen maar weg te sturen of dubbele beglazing aan te bieden op kosten 
van de horeca ondernemers. De horeca ondernemers zijn van mening dat de gemeente veel te veel 
de oren laat hangen naar de mening van de wijkraad(en) en niet luistert naar de Bredase inwoners 
die de vele evenementen wel erg leuk vinden en de overlast op de koop toenemen. Het voorbeeld 
werd aangehaald van de plaatsing van het chinees paviljoen. De gemeente wil daarin ook graag de 
mening van de wijkraad. Piet vraagt zich af hoe nu verder met de contacten met KHN? Egbert geeft 
aan dat het wel goed is om in contact te blijven met de overige leden van KHN, maar even duidelijk 
kijken met wie we rond de tafel zitten en met pet(ten) op. De vergadering besluit de gesprekken met 
KHN en ondernemersfonds te blijven voortzetten. 

De overige insprekers vanuit de Asterdplas, de heer van Maanen m.b.t. het duikbootfestival en de 
heer Belderbos vanuit het Chasséveld hadden wel een goed en onderbouwd verhaal over de 
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evenementen en de overlast. Opgemerkt werd dat door de gemeente niet goed wordt gekeken of 
een evenement  wel geschikt is voor een bepaalde locatie. Verder werd gezegd dat de gemeente niet 
moet wegkijken bij het vele drugsgebruik bij evenementen en de gehoorschade die bezoekers 
kunnen oplopen bij luidruchtige evenementen. Daar heb je als gemeente een verantwoordelijkheid 
om je burgers/bezoekers te beschermen. Verwezen werd naar de schadeclaims die nu worden 
uitgekeerd vanuit de tabaksindustrie. Opvallend is dat er weinig vragen werden gesteld vanuit de 
politiek m.u.v. D66 en GL. De vraag is nu wat er van de inspreekronde terugkomt in de debatraad. 
Wel zijn er nog gesprekken gepland met Caspar Rutten (CDA) en Peter Bakker (GL). Over de inhoud 
van onze inspraak en wat we richting 5 maart nog kunnen inbrengen. Verder moeten we ook nog 
eens contact opnemen met de PvdA. Mogelijk kunnen we ook nog ondersteuning zoeken bij de 
heren Belderbos en van Maanen. Stichting BEO was de grote afwezige bij de insprekers. We hadden 
wel gedacht dat ze zouden inspreken en bij hun inbrengen zouden inzoomen op het belang van een 
centraal evenementen nummer. Jammer en een gemiste kans. Piet zal hierover nog contact 
opnemen met BEO. 

Resumerend: we doen even niets richting KHN en wachten tot zij contact zoeken en richting 
ondernemersfonds blijven we in gesprek zoals nu rond de stadsdistributie. De samenwerking          
met het ondernemersfonds loopt goed.  

Piet stelt voor om opheldering te vragen aan de gemeente m.b.t. de uitbreiding van het aantal  
luidruchtige dagen. (zie toegestuurde brief gemeente Breda) Dit n.a.v. het extra toekennen van 
luidruchtige dagen aan de BCV (4 boven de huidige 21dagen) en Breda Barst. De vraag is of de 
toekenning te maken heeft met het 25 jarig bestaan van Breda Barst of dat er via de achterdeur toch 
weer een extra dag(en) wordt binnengesmokkeld. 

Cora zou Breda Barst graag zien vertrekken uit het Valkenberg als er nu weer één dag bijkomt. Egbert 
benadrukt dat wij geen uitspraken doen over individuele evenementen die we graag zouden zien 
verdwijnen omdat we daar mee de geloofwaardigheid van de wijkraad ter discussie stellen. We 
moeten ons richten op de overlast en het niet nakomen van afspraken door evenementen 
organisaties. Daar kun je organisatoren en gemeente op aanspreken. Jack zegt dat het toch een 
enorme belasting is voor de omwonenden en er toch eens gekeken moet worden om de overlast te 
beperken. Je kunt dit niet alleen bij de wijkraad wegleggen, want hoe bereid zijn omwonenden 
bereid om bezwaar in te dienen en in een uiterste geval naar de rechter te stappen. Wel kunnen we 
kijken of er een beter overleg kan komen tussen bewoners en de organisatie van Breda Barst. Stel als 
er bij Breda Barst één dag bijkomt, moet er van Palm Parkies één dag af. Jack levert een stukje m.b.t. 
de overlast die de direct omwonenden ervaren tijdens Breda Barst en wat daar mogelijk aan gedaan 
kan worden om e.e.a. binnen de perken te houden. Dit kunnen we dan bespreken met de organisatie 
van Breda Barst. 

Egbert vraagt of het bestuur in kan stemmen met zijn voorstel m.b.t. Eindtijd muziek op buitenpodia 
Jazzfestival (3 dagen) en Koningsnacht (1 dag). De vergadering kan instemmen met het lijstje dat 
door Egbert is opgesteld zoals aan de agenda bijgevoegd. Egbert verwijst in deze naar een uitspraak 
van de Raad van Staten door bewoners van de gemeente Oss tegen de gemeente. Bewoners zijn daar  
in het gelijk zijn gesteld. Egbert wijst de gemeente in het voorstel op het feit dat bewoners, als zij 
daartoe bereid zijn, hier ook naar de rechter kunnen stappen. Met als reden: de gemeente heeft 
onvoldoende onderzoek naar de relevante feiten gedaan en dus geen zorgvuldige afweging van 
belangen kunnen maken.  
 
 

 

 



Thema avond Mobiliteit, Egbert en Costa 

Door D66 is er een Thema avond rondom mobiliteit gereorganiseerd en daarvoor waren een viertal 

sprekers, iemand van BUas NHTV, KNAC, deskundige binnenstad ontwikkeling en de fietsersbond.   

Wethouder Boaz Adank die mobiliteit in zijn portefeuille heeft, opende de avond met zijn visie op 

mobiliteit en parkeren in de binnenstad. Er is gesproken over het instellen van HUB’s aan de randen 

van de stad om van daaruit bezoekers met bussen naar het centrum te verplaatsen. Verder werd er 

eigenlijk geconcludeerd dat buiten een aantal piekmomenten (weekends) er voldoende 

parkeergelegenheid is in de binnenstad. Verder is nog gesproken over het verder autoluw maken van 

de binnenstad, maar zou economisch gezien niet haalbaar zijn omdat bezoekers dan helemaal de 

binnenstad gaan mijden en elders hun inkopen gaan doen. Aan het eind van de avond kwam nog een 

vertegenwoordiger van transport en logistiek Brabant aan het woord over het emissievrij maken van 

de binnenstad in 2025. Dat zou betekenen dat alle bewoners en toeleveranciers van de binnenstad 

elektrisch/emissielijn zouden moeten rijden. Een project wat door de gemeenschap / provincie 

gefinancierd wordt. Met betrekking tot parkeren werd door de wethouder aangegeven dat je de 

parkeerdruk in de binnenstad moet verminderen door mensen te verleiden tot het parkeren in 

garages en parkeerterreinen. Dus niet er vanuit gaan dat er altijd een parkeerplaats voor de deur 

mogelijk is. Kortom een aardige avond om informatie op te halen voor het te ontwikkelen 

mobiliteitsbeleid.  

Stadsdistributie, verzoek van Ondernemers om bewoners in te lichten 

Cora heeft de flyers rondgebracht. Tot nu toe zijn er ongeveer 130 reacties binnen gekomen. Veel 

mensen hebben ook via de website gereageerd.  

In gesprek met de Wijkraad, wie organiseert mee? 

Piet heeft een plan naar het bestuur gestuurd. Voorgesteld wordt het ouderwets spreekuur weer 

nieuw leven in te blazen en te organiseren zoals voorheen. Bewoners missen een dergelijke 

informatieavond. Bewoners moeten daar informatie kunnen halen en brengen.  Onderwerpen die 

leven zijn: veiligheid in de wijk, mobiliteit parkeren en bereikbaarheid. Nell en Tonny gaan dit 

oppakken en een avond organiseren met als locatie PW. Ook de wijkagent zal weer worden 

uitgenodigd. Besloten wordt om medio maart een avond te organiseren. Via de website en Krant 

zullen we hier ruchtbaarheid aan gaan geven.    

Verdwijnen huisartsenpraktijk Stadshart, Wijkraad ? 

Wij erkennen het probleem voor zowel binnenstadsbewoners als de huisartsenpraktijk. Wij kunnen 

er als wijkraad niet veel aan doen, maar willen het initiatief van de huisartsenpraktijk wel 

ondersteunen. Piet is bereid contact te zoeken met de praktijk om onze ondersteuning uit te spreken 

voor de handhaving van een praktijk in het centrum als daar behoefte aan is. Piet stuurt een mail aan 

de praktijk. Piet zal Mirjam Haagh als verantwoordelijk wethouder hierin cc in meenemen. 

Aan het eind van de vergadering kennis gemaakt met John Koolen, die door Tonny is benaderd om 

ons te ondersteunen bij juridische aangelegenheden waar wij zelf geen kennis van hebben. John stelt 

zich voor en vertelt dat hij sinds september 2019 woonachtig is in het voormalige pand van Brejaart 

aan de St. Jan straat. John is jurist en inmiddels gepensioneerd en niet meer praktiserend jurist. Hij 

heeft veel ervaring als organisatie adviseur en heeft veel voor gemeentes gewerkt. Ook is hij nog 



werkzaam geweest als ombudsman. In een ver verleden begonnen als jurist bij de gemeente Tilburg. 

John is gaarne bereid om de wijkraad van advies te dienen als het binnen zijn expertise valt.                  

 

 

Vergaderschema 2020 

 

Besloten of met gasten:  21 januari, 18 februari, 17 maart, 21 april, 19 mei, 16 juni, 21 

juli, 18 augustus, 15 september, 20 oktober, 17 november, 22 

december 

Themavergaderingen: nog te bepalen 

In gesprek met de Wijkraad: maart 2020 

 


